
Protokół nr 5 z zebrania RR z dnia 16-03-2021 (spotkanie online) 

1. Powitanie uczestników i sporządzenie listy obecności. Przypomnienie zasad spotkania (zasady gło-
sowania, czas trwania spotkania, możliwość powrotu na spotkanie). Przedstawienie agendy spotka-
nia. 

2. Głosowanie nad akceptacją protokołu nr 4 zebrania RR z dnia 16.02.2021 r – protokół został przyjęty 
(za -   głosów, wstrzymano się – 1 głos) 

3. „Budząca się szkoła” – omówienie tematu przez Agnieszkę Jagielską z 1B. Jest planowane spotkanie 
z dyrekcją szkoły w tej sprawie (data będzie podana). Projekt „Budząca się szkoła” to sposób na in-
nowacyjną szkołę, przyjazną uczniom i nauczycielom. Pomysły: biblioteczka z nowymi i tematycz-
nymi pozycjami  dla nauczycieli, metoda zielonego ołówka, stworzenie przyjaznych  warunków pracy 
dla nauczycieli (tablica motywacyjna, konkursy, pudełko pomysłów). Potrzebne przede wszystkim 
zaangażowanie dyrekcji i nauczycieli. Po rozmowie z dyrektorem i uzyskaniu jego poparcia zostaną 
zaplanowane dalsze działania.  

4. Wolontariat z naszej szkoły (opiekunki: J.Ochocka, W.Bukczyńska). W grudniu została zorganizowana 
paczka dla chłopca w potrzebie (m.in. komputer). W naszej szkole jest 14 najbardziej potrzebujących 
dzieci. Nauczycielki organizują „Wielkanocny koszyk pomocy” (ogłoszenie przez Librus zostało wy-
słane), poprzez który chcą wspomóc te dzieci/rodziny przed świętami. Prośba o ogłoszenie tej akcji 
w klasach przez przedstawicieli. Odbyło się spotkanie (Dominika Buczkowska i Małgosia Skoczylas) z 
opiekunkami samorządu i dyrekcją w sprawie pomocy dla potrzebującej rodziny (remont mieszkania 
– ogłoszenie na stronach miejscowych). Akcja koordynowana z ramienia RR przez Dominikę Bucz-
kowską. Odzew bardzo duży i  natychmiastowy – prace ruszą niebawem. Prośba o wykładzinę dy-
wanową, Monika Kabus pomoże w tym temacie. Sytuacja rodziny będzie monitorowana i potrzeby 
będą przedstawiane i w miarę możliwości zaspokajane na bieżąco. 

5. Przedstawienie i omówienie wniosków skierowanych do Rady Pedagogicznej oraz dyrektora 
(umieszczone na stronie). Wniosek zostanie przedstawiony na Radzie Pedagogicznej 25.03.2021r. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

• Odpowiedzi na zapytania z poprzedniego zebrania:  

✓ Możliwość zmniejszenia liczby godzin wychowania fizycznego i zorganizowania zajęć spor-
towych w szkole, odpowiedź dyrektora – nie ma takiej możliwości głównie ze względów or-
ganizacyjnych i logistycznych  

✓ Rozmowa dyrektora z nauczycielami wychowania fizycznego na temat sposobu prowadzenia 
lekcji odbyła się.  

✓ Nie ma możliwości zorganizowania koncertów Prosymfoniki online.  

• Temat kamer na lekcjach będzie kontynuowany – propozycja programu, aby dzieci same chciały 
włączać kamerki na lekcjach.  

• Prośba do Anny Maciołek o zaznaczenie, co w statucie szkoły jest niezgodne z prawem.  

• Informacje od rodzica z klasy 5 (e-mail): prośba o podanie podstawy prawnej organizowania re-
kolekcji podczas lekcji oraz prośba o informowanie o zmianie statutu szkoły.   

Odpowiedź: Przewodnicząca przekaże pytanie od rodzica  do dyrektora o przedstawienie pod-
stawy prawnej odbywania się rekolekcji podczas lekcji (przeciw 1 głos, reszta za). Na zebraniu w 
lutym rozmawiano o zmianach przeprowadzanych w statucie szkoły i sposobie informowania o 
nich (braku informowania).Zostanie skierowany wniosek do dyrektora o informacje na temat 
zmian wprowadzanych w statucie szkoły (prośba, aby każdorazowo informować o wprowadza-
nych i umieszczanych zmianach z ich wyszczególnieniem za pomocą np. Librusa).  



• Klasa integracyjna - nie będzie utworzona, ponieważ to nie dyrekcja szkoły o tym decyduje, tylko 
organ zarządzający szkołą ( pani W. Kędziora została o tym poinformowana, jako nauczycielka 
pytająca o taką możliwość).  

• Anna Maciołek zadała pytanie o możliwości zdobywania przez uczniów (klasa 7 i 8) punktów za 
wolontariat. Zostanie wystosowana prośba do opiekuna samorządu szkolnego (J.Ochocka) o 
udostępnienie wszystkim zainteresowanym (np. Librus) informacji na ten temat (gdzie można 
taki wolontariat zrobić, jakie są zasady).  

Protokołowała 
Monika Gogulska 


